
Ненад Поповић: СНП подржава иницијативу за легализацију канабиса у медицинске сврхе
четвртак, 26 фебруар 2015 21:48

Београд -- Председник Српске народне партије Ненад Поповић подржао је иницијативу
за легализацију канабиса у медицинске сврхе која је поднета Министарству здравља
Србије.

  

"Иако свестан чињенице да овим потезом стављам свој и партијски рејтинг на коцку јер
је ова тема у нашем народу велики табу и непознаница, одлучио сам да тако учиним из
дубоко људских и хуманих разлога", наводи се у изјави Поповића.

  

  

Он је навео да и у Србији људи масовно обољевају од најтежих болести, те скоро да
нема породице у којој неко није оболео од карцинома, мултипле склерозе, дијабетеса.

  

"Путујући по свету, имао сам прилике да чујем и да се лично уверим да се препарати на
бази канабиса врло успешно користе у лечењу многих обољења, нарочито малигних које
десеткују наш народ. Такође, сазнао сам и за бројна истраживања која потврђују да се
канабис може успешно користити у разним терапијама", рекао је Поповић који је
машински инжењер и економиста.

  

Додао је да има пријатеље који су се излечили том методом.
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"И зато сматрам да Србија, зарад здравља својих грађана, треба да сруши табуе и
дозволи оболелима да легално користе овај лек, наравно уз контролу лекара и
надлежних државних служби Србије, како би се спречила свака евентуална
злоупотреба", казао је председник СНП.

  

Поповић је апеловао на колеге из других странака да, "првенствено као људи, а онда и
као политичари којима су интереси грађана на првом месту, подрже ту иницијативу и
учине нешто што излази из оквира дневне политике и тиче се наших живота и опстанка".

  

(Бета)
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